
Zápis z 35. zasedání Akademického senátu FCHI dne 4.10. 2013
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011)

Přítomni: Doc. Ing. Bohumil Dolenský, Ph.D. 402
Dr. Ing. Pavel Vrbka 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Patrik Schneider student

Omluveni: Ing. Josef Chmelař dokt. st. program
Iva Kloudová student

Host: Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan

1. Informace z kolegia děkana:

• Velký počet studentů cca 1600 je příliš, optimum by bylo cca 1100, kteří by vydrželi.
Cesta k tomu je snížení tabulkových kapacit jednotlivých oborů a nějaké přijímací řízení.

• Nová metodika hodnocení vědy pro léta 2013 až 2015. Je založena na třech pilířích. První
je tvořen kombinací RIV bodů a peer-review. Druhý na excelentních výsledcích za
posledních pět let, které budou posuzovány v panelech. Třetí pilíř je podle neinvestičních
prostředků z projektů aplikovaného a smluvního výzkumu.

• Výzva k podávání projektů VaVpi od 30.9. 2013 do 8.1. 2014. Výzva je hodně obecná –
inovace studijních programů, laboratoří včetně drahých přístrojů… Jeden projekt za školu
v rozsahu stovek Mkč, na fakultu cca 100 MKč. Řešení do konce roku 2015.

• Proběhne setkání se studenty a představení oborů fakulty, 23.10. ústavy 402, 403, 409;
30.10. ústavy 413, 437, 444, 445.

• 23.10. 2013 proběhne Bc. promoce od 900 v Betlémské Kapli

2. Volební komise pro volby kandidáta na děkana FCHI byla schválena (9/0/0) ve složení:

• RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.

• Ing. Dana Strachotová, Ph.D.

• Dr. Ing. Pavel Vrbka

3. Doplňovací volby do studentské části AS FCHI běží, byla vyzvána studentská část akademické
obce k podávání návrhů, volební komise sbírá návrhy.

4. Různé:

• Kolegyně Strachotová žádá o plánování termínů více dopředu, děkan pošle termíny KD a
v návaznosti na ně stanovíme termíny AS.

• Kolega Maršálek se ptal na stěhování ČVUT z budovy B. Děkan odpovídá, že se na ně
stále tlačí, ale dělají „mrtvého brouka“.

• Kolegyně Dubcová si stěžuje na přeplněnost poslucháren. Pan děkan vysvětluje, že není
sama, kdo tento problém vidí, viz info z KD. Zpracovává analýzu uchazečů a studentů za
posledních 10 let a podle toho se navrhne přijímací řízení, aby v ročníku byla cca 1200



studentů (místo současných 1600), kteří ale zůstanou studovat i po prvním semestru.
S potěšením konstatoval, že sice pomalu, ale jistě se stává VŠCHT školou „první volby“ a
i úspěšnost studentů se pomalu zlepšuje. Snad začíná fungovat trh práce a absolventi
VŠCHT mají velice dobrou zaměstnanost.

5. Termín dalšího řádného zasedání se nemění a bude 1.11. 2013 ve 1330 na děkanátu.
(následující termín je plánován na 29.11. 2013)

V Praze 28. 10. 2013
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


